
                                                         

Z A P I S N I K 

 sa Treće - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2019. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane  30. oktobra i 1, 5, 6. i 7. 

novembra 2019. godine. 

  

Sjednica je počela 30. oktobra u 12 sati i 25 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su naizmjenično 

Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice:  

 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

  

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

1. Danijel Živković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

 „Kada se mogu očekivati prvi rezultati najavljenih politika, odnosno 

projekata koji su u toku a tiču se zaštite životne sredine i energetike u 

Pljevljima?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Danijel Živković, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 2. Andrija Mandić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta:  

 „Da li protivustavno, nezakonito i političkim razlozima podstaknuto 

djelovanje SDT-a i VDT-a prema DF-u, a posebno najnovija podmetanja poslaniku 

Nebojši Medojeviću, predstavlja još samo jedan potez u nizu razuzdane tužilačke 

diktature koju Vaša Vlada snažno podržava, ili se radi o nečem drugom? Da li 

SDT i VDT ovakvim nezakonitim obračunavanjem sa opozicionim poslanicima 

žele da skrenu pažnju javnosti sa afera čiji su oni direktni učesnici, a koje jasno 

i nedvosmisleno ukazuju na kriminal i korupciju u samom tužilaštvu i na koji 

način se ova njihova nepočinstva uopšte mogu procesuirati, a oni pozvati na 

utvrđivanje njihove krivične i pravne odgovornosti?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Mandić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 Poslanik Andrija Mandić intervenisao je proceduralno radi pojašnjenja 

stava. 

3.  Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore: 

 „Poštovani predsjedniče Vlade, 75% zaposlenih u Crnoj Gori rade u mikro, 

malim i srednjim preduzećima. Opterećenja na zarade su najveća u regionu. Na 

jedan isplaćeni euro neto zarade državi se plaća oko 65 centi. Kamatne stope 

privredi su, takođe, među najvećima u regionu. Sa druge strane, više je nego 

jasno da zakon ne važi jednako za sve privrednike, jer ima onih koji državi duguju 

poreze i doprinose, a da nadležni ne pokazuju dovoljnu efikasnost u 

sprječavanju takvih pojava. Sve države šireg regiona posljednjih godina 

intenzivno smanjuju doprinose privredi kako bi stvorili bolje uslove za poslovanje 

i doprinijeli ekonomskom razvoju. Hrvatska, Srbija, Bosna i Hercegovina, Česka, 

Poljska, Rumunija i druge države smanjuju doprinose kako bi stvorili uslove za 

povećanje zarada i više novca koji bi ostao privrednim subjektima koji će 

doprinijeti daljem razvoju. Da li će Vlada u Budžetu za 2020. godinu predvidjeti 

povećanje zarada u ključnim sektorima koji čine državnu upravu? Da li smatrate 

da su zarade Ijekara i medicinskog osoblja, prosvjetnih radnika ili pripadnika 

sektora bezbjednosti adekvatne i u korelaciji sa ocjenama o rezultatima 

ekonomske politike u prethodne tri godine? Zašto u Crnoj Gori i pored rasta BDP-

a imamo smanjenje realne zarade za 2,3%? Da li prosječna zarada u posljednje 

tri godine, od 511-515 eura, može za rezultat da ima poboljšanje životnog 

standarda građana, posebno imajući u vidu činjenicu da, prema podacima 

sindikata, oko 70 hiljada zaposlenih primaju plate u iznosu do 250 eura?  

Zašto je Vlada odbila prijedlog SDP-a da se smanje opterećenja na 

zarade? Naš prijedlog oslikava kretanja u regionu koja daju dobre rezultate za 

privredu i budžet u srednjem roku. Zašto je za DPS problem da se o ovom pitanju 

otvori dijalog u Parlamentu?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

Poslanik Raško Konjević je intervenisao proceduralno i saopštio da još 

uvijek nije dobio odgovore na poslanička pitanja sa ranijih sjednica Skupštine 

od strane pojedinih ministarstava, a predsjednik Skupštine je dao potrebna 

pojašnjenja. 

4. Adrijan Vuksanović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, 

Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i Hrvatske 

građanske inicijative: 
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 „Kako ocjenjujete proteklu turističku sezonu i koliko ste zadovoljni 

posjetom turista našoj zemlji? Koliko će ostvareni prihodi iz turizma doprinijeti 

poboljšanju ekonomskih parametara?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Adrijan Vuksanović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 5. Danijela Pavićević, predsjednica Kluba poslanika SNP – Demos: 

„Nakon Vašeg imenovanja na mjesto premijera i formiranja Vlade, kazali 

ste da će ministri u Vašoj Vladi morati savjesnim radom opravdati ukazano 

povjerenje. Odgovarajući na jedno od pitanja u vezi rasvjetljavanja ubistva Duška 

Jovanovića, sugerisali ste da se isto pitanje postavi onima koji su zaduženi da 

gone počinioce krivičnih djela, jer Vi nećete raditi njihov posao, misleći na 

Tuzilaštvo. Da podsjetim i Vas i građane, u vrijeme tog strašnog zločina, bili ste 

na funkciji šefa Službe državne bezbjednosti i bilo je očekivano da ta Služba 

bude uključena u istragu i zbog Vaše izjave da ste imali saznanja o tome da je 

život Duška Jovanovića bio ugrožen. Izjavili ste ranije i da će se neki stidjeti zato 

što su Vas optuživali tokom istrage, nagovještavajući time da će se zločin, čak 

ubrzo, rasvijetliti. Sasvim neočekivano, nedavno Vaš potpredsjednik i ministar 

pravde g-din Pažin je izjavio kako su u slučaju istrage ubistva Duška Jovanovića 

napravljeni propusti i da su ti propusti uslovili nerješavanje zločina. Da podsjetim 

i Vas i javnost da smo makar mi, članovi Duškove porodice, više puta ukazivali 

na propuste, opstrukcije i nečinjenje. Smatrate li da se dovoljno uradilo na 

rasvjetljavanju ovog zločina i mislite li da je izjava ministra pravde adekvatna 

nivou pozicije koju pokriva, a podrazumijeva i određenu odgovornost, posebno 

kada je ovaj zločin u pitanju? Da li je, po Vašem mišljenju, ministar pravde g-din 

Pažin pokazao dovoljno senzibiliteta i profesionalnog kredibiliteta time što nije 

izrazio zainteresovanost da od nadležnog tužilaštva zatraži profesionalnu 

odgovornost zbog očigledne pasivnosti u rješavanju ovog zločina? Da li je 

nepostupanje i nečinjenje krivično djelo? Da li je ovaj ministar svojim radom i 

zalaganjem opravdao Vaše ukazano povjerenje prilikom sastavljanja Vlade? Da 

li ćete Vi nešto preduzeti zbog činjenice da u vrijeme Vašeg mandata nijesu 

pronađeni i procesuirani počinioci i nalogodavci ubistva, tj. da li ćete zatražiti 

profesionalnu odgovornost onih koji su pasivnim odnosom doveli do 

nerješavanja zločina?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Danijela Pavićević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

6. Mr Boris Mugoša, predsjednik Kluba Socijaldemokrata Crne Gore i 

Liberalne partije Crne Gore: 

„Koje mjere Vlada Crne Gore preduzima u cilju poboljšanja likvidnosti 

crnogorske privrede, imajući u vidu činjenicu da su, prema podacima Centralne 
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banke, u blokadi računi blizu 18 hiljada pravnih lica i preduzetnika? Koji su efekti 

sprovođenja Zakona o rokovima izmirenja novčanih obaveza, donijetog 2014. 

godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Boris Mugoša, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

Predsjednik Skupštine podsjetio je da je Janko Vučinić, ovlašćeni 

predstavnik Posebnog kluba poslanika, postavio pitanje predsjedniku Vlade, a  

kako je održana komemorativna sjednica povodom smrti poslanika Janka 

Vučinića, shodno dogovoru, poslanici Posebnog kluba poslanika neće postaviti 

navedeno pitanje. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 14 sati i 25 minuta, a nastavljena u 14 sati i 35 

minuta. 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

Poslanik Milutin Đukanović je intervenisao proceduralno povodom 

redosljeda postavljanja poslaničkih pitanja i zatražio pauzu u ime Kluba 

Demokratskog fronta. 

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je dao potrebna pojašnjenja i 

odredio pauzu. 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavljena u 14 sati i 50 

minuta. 

 

 

Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koji je broj registrovanih proizvođača, kao i registrovanih maslinara u 

Crnoj Gori, a koliki je taj broj po opštinama? Koliki je broj zasada i stabala 

maslina u Crnoj Gori i koji je broj po opštinama? Koji maslinjaci uživaju posebnu 

zaštitu u skladu sa članom 2 Zakona o maslinarstvu i maslinovom ulju, i što je 

predviđeno programom posebne zaštite maslinjaka? Koje mjere država ulaže u 

zaštitu tih područja? Da li su naručene i sprovedene studije zaštite shodno članu 

Zakona, a koje mjere Ministarstvo poljoprivrede je sprovelo na zaštiti Maslinade 

u Valdanosu u skladu sa pozitivnim zakonskim propisima? Kako se mogu 
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sprovesti agrotehničke mjere zaštite maslina ako se ne raskrči i očisti 

prvenstveno maslinjak u samoj uvali Valdanos kako zbog biotehničke, tako i 

zaštite od požara?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a poslanik Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik mr Raško Konjević: 

„ Septembra 2016. godine potpisan je ugovor koji je trebao da rezultira 

izgradnjom drugog bloka Termoelektrane u Pljevljima. Najavljena je i toplifikacija 

Pljevalja, kao i valorizacija resursa Rudnika uglja. Dokle se stiglo sa izgradnjom 

drugog bloka Termoelektrane? Ko je izvođač radova? Koliko je novca do sada 

investirano i kada je planiran završetak i puštanje u rad te investicije? Da li ste 

zadovoljni dinamikom izvođenja radova? Imajući u vidu da ste bili jedan od 

velikih podržavalaca tog projekta, a sada u Vladi zaduženi za njegovu realizaciju, 

kako ocjenjujete realizaciju tog ugovora koji je potpisan i predstavljen u 

septembru 2016. godine u Pljevljima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a  mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Mirsad Murić: 

„Koliko su agrobiznis centri doprinijeli razvoju i unapređenju 

poljoprivredne proizvodnje u Crnoj Gori i kad planirate formiranje jednog takvog 

centra u opštini Rožaje?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanica dr Draginja Vuksanović Stanković: 

 „Na koji način se dodjeljuju koncesije za šume na teritoriji Crne Gore, sa 

posebnim osvrtom na dodjelu koncesija u Beranama? Da li znate da vlasnici 

brojnih pogona za drvopreradu ne dobijaju koncesije za šumu i da su zbog toga 

na ivici bankrota? Koliko je naplaćeno novca od koncesija za šume u prošloj 

godini i da li postoje dugovanja po ovom osnovu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a dr Draginja Vuksanović-Stanković je komentarisala odgovor. 
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5. Poslanik Andrija Nikolić: 

„Koliko je novca u tekućoj godini Vlada Crne Gore uložila u izgradnju i 

sanaciju glavnih, regionalnih i lokalnih puteva, i da li su, prije svih ulaganja na 

sjeveru, doprinijela da se uravnoteži razvoj Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik mr Ervin Ibrahimović: 

„Kada će se u Rožajama, Plavu i drugim opštinama na sjeveru Crne Gore 

otvoriti kancelarije savjetodavnih službi u poljoprivredi?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a mr Ervin ibrahimović je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Bogdan Fatić: 

„Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja je tokom prethodnog perioda 

imalo niz aktivnosti vezanih za realizaciju Projekta regulacije Lima i Grnčara u 

četiri opštine. Kada se može očekivati početak realizacije ovog projekta koji je 

od kapitalne važnosti za opštine: Berane, Bijelo Polje, Andrijevicu, Plav i 

Gusinje?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

8. Poslanik Nikola Rakočević: 

1) „Da li ste zadovoljni brojem razvojnih projekata na sjeveru Crne Gore i 

da li smatrate da je dinamika njihove realizacije zadovoljavajuća, odnosno, da li 

ta dinamika odgovara planiranom roku rada i završetka projekata koji nesporno 

treba da učine život građana sjevera boljim i da ključno doprinesu ravnomjernom 

regionalnom razvoju Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje: 

„Da li lokalne samouprave pružaju adekvatnu pomoć Vladi Crne Gore u 

realizaciji ovih projekata?“ 

Mr Milutin Simović, potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 2) „Možete li dati osvrt na podršku koju Evropska unija opredjeljuje sektoru 

poljoprivrede u Crnoj Gori, budući da je ova grana privrede ključni dio kičmenog 
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stuba naše ekonomije i da se uradilo puno u mandatu ove Vlade za 

poljoprivrednike i njihovu proizvodnju? Da li ste zadovoljni edukovanošću i 

znanjem naših građana, a posebno poljoprivrednika, povodom mogućnosti koje 

se pružaju u okviru programa podrške Evropske unije u oblasti poljoprivrede?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavljena 1. novembra u 

11 sati i 20 minuta. 

 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Glavni specijalni tužilac je nedavno u intervjuu za jednu TV stanicu 

saopštio da je slučaj koji je pokrenuo Duško Knežević preko audio snimaka 

bivšeg sekretara Državnog tužilaštva ustvari hibridni rat protiv Crne Gore. Tražim 

da to potvrdite ili demantujete, odnosno da obrazložite u oba eventualna slučaja 

date tvrdnje i da nam saopštite na osnovu kojih saznanja tužilac korupciju u 

tužilaštvu prevodi na hibridni rat, te da li je u pitanju stvarna opasnost za državu 

ili još jedna akcija da se Glavni specijalni tužilac stavi u funkciju interesa DPS-a 

kroz montirane obračune sa političkim protivnicima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Predrag Bulatović je odgovorio na komentar. 

2. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Ko je u posljednje četiri godine dobio počasno državljanstvo Crne Gore? 

Počasno državljanstvo dobijaju osobe za koje se procijeni da su od posebnog 

značaja za državni, naučni, kulturni, ekonomski, sportski i drugi interes Crne 

Gore. Njih predlažu predsjednik Crne Gore, predsjednik Skupštine i predsjednik 

Vlade, na osnovu procjena koje naprave. Javnost ima pravo da zna o kojim se 

licima radi?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Jovan Jole Vučurović je odgovorio na komentar. 
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3. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

„Da li je policija otkrila aktere paljenja automobila, dva minibusa i jednog 

kombija odborniku DF-a i predsjedniku OO NSD u Andrijevici Vesku Raketiću, 

koje se desilo prije tačno godinu dana?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Budimir Aleksić je odgovorio na komentar. 

4. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Koliko ukupno punoljetnih građana, bez obzira gdje žive, ima 

državljanstvo Crne Gore i koliko od tog broja živi van Crne Gore?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je odgovorio na komentar. 

 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 12 sati i 15 minuta, a nastavljena u 14 sati i 55 

minuta. 

 

 

Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

  

1. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Zakonom o oduzimanju imovinske koristi stečene kriminalnom 

djelatnošću je predviđeno trajno oduzimanje imovine licima koja su pravosnažno 

osuđena za određena krivična djela, a koja ne mogu da dokažu porijeklo i 

opravdanost sredstava i načina sticanja te imovine. Koliko je trajno oduzeto 

imovine u periodu od početka primjene zakona? Od kojih lica, u kom iznosu i za 

koja krivična djela su ta lica pravosnažno osuđena?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a mr Raško 

Konjević je odgovorio na komentar. 

2. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Da li smatrate da su posljednje odluke Sudskog savjeta, čiji ste i Vi član, 

o reizboru jednog broja sudija, uključujući i predsjednicu Vrhovnog suda, u 

skladu sa Ustavom i zakonom?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Vera 

Bulatović je odgovorila na komentar. 

3. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Povodom činjenice da je predstavnik Vašeg ministarstva u Tužilačkom 

savjetu glasao protiv izabranog kandidata za VDT-a, imali smo dva oprečna stava 

iz Vlade i to jedan premijera, a drugi Vaše funkcionerke, saopšten na jednoj TV 

stanici, pa tražim odgovor šta je Vaš stav, da li je u Tužilačkom savjetu 

ispoštovan i šta je obrazloženje tog stava. Kako ste Vi predsjednik Savjeta za 

vladavinu pravu i član Kolegijuma za pregovore u isto vrijeme, interesuje me da 

odgovorite da li vd stanje u tužilaštvu, stanje u Sudskom savjetu, afera korupcije 

u Tužilaštvu, neriješena i zataškavana afera Koverat, nedolazak vrhovnog 

državnog tužioca i glavnog specijalnog tužioca, suprotno Zakonu, na Odbor za 

antikorupciju i Odbor za bezbjednost, neustavan treći izbor predsjednice 

Vrhovnog suda i drugi slučajevi kao što je neustavno stavljanje u zatvor 

poslanika, da li sve ovo ima uticaj na pregovore sa EU, a posebno za poglavlja 

23 i 24?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag 

Bulatović je odgovorio na komentar. 

4. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

1) „Koliko ima sudskih vještaka iz oblasti grafologije i koje je njihovo 

osnovno zanjimanje (koji su fakultet završili)? Takođe me interesuje koji su 

kriterijumi koje morate ispuniti da biste dobili zvanje sudskog vještaka iz ove 

oblasti?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Branka 

Bošnjak je odgovorila na komentar i postavila dopunsko pitanje: 

 „Da li smatrate da neko ko je završio Biotehnički, Metalurško-tehnološki 

ili Prirodno-matematički fakultet može da bude sudski vještak iz grafologije i da 

bude stručnjak u toj oblasti?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 2) „Molim Vas da detaljnije pojasnite pojam „pranje novca“ u skladu sa 

našim zakonodavstvom, kao i da mi date informaciju koliko je u posljednjih pet 

godina donešeno osuđujućih, a koliko oslobađajućih pravosnažnih presuda za 

krivično djelo „pranje novca“, a koliko je postupaka pokrenuto pred sudom u 

istom periodu a da su još uvijek u toku. Molim Vas da mi navedete detalje o 

kojim se presudama i postupcima radi.“ 
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Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Branka 

Bošnjak je odgovorila na komentar i postavila dopunsko pitanje: 

„Šta su radili eksperti iz OLAF-a u hangarima cigareta na carini u Baru, 

kakav je popis napravljen i koliko su vidjeli da nedostaje cigareta?“ 

5. Poslanica Marina Jočić: 

„Kako sud, preciznije sudija Snežana Dragojević (presuda br. 594/18), 

može da presudi da majka sa dvoje djece od koji je jedno još maloljetno, mora 

da napusti zajedničku kuću i ustupi je bivšem suprugu koji je više puta osuđivan 

zbog nasilja u porodici? Dakle, prema pravdi koju sprovode vaši sudovi – 

nagrada nasilniku a žrtve na ulici.“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Marina Jočić 

je odgovorila na komentar. 

6. Poslanik Andrija Nikolić: 

„Šta je, prema Vašem mišljenju, najveći izazov u funkcionisanju ustavnog 

sistema Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Andrija 

Nikolić je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Na koji način, kao jedan od najodgovornijih ljudi u sistemu pravde u Crnoj 

Gori, planirate da pokrenete dijalog o promjeni Ustava, ali da u njega budu 

uključeni ljudi iz struke za razliku od prošlog puta kad smo mijenjali Ustav a 

nijesmo konsultovali sudsku vlast?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

7. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Kao potpredsjednik Vlade, ministar pravde i prvi pravnik režima, zar ne 

uviđate da ovakvo stanje u pravosuđu, prije svega, tužilastvu, a posebno SDT ne 

vodi dobru Crne Gore. Trebalo bi da znate da ovakva i ovolika instruiranost i 

samovolja Katnića u progonu lidera i članstva Demokratskog fronta do kraja 

ogoljuje karatker režima i pravnu anarhiju. Ukoliko mislite da ono doprinosi 

očuvanju režima, brojnih privilegija i neodgovornosti za brojne protivzakonite 

radnje, u velikoj ste zabludi. Uskraćenje podrške Stankoviću je samo vaš jeftini 

pokušaj distanciranja od stanja u Tužilaštvu i neke nove kombinatorike?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Branko 

Radulović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Koje količine crvenih boksita su izvezene, gdje i po kojoj cijeni za pljačku 

stoljeća crvenih boksita?“ 

8. Poslanik dr Dragutin Papović: 

„Da li zahtjev opozicije za formiranjem tzv. tehničke vlade ima utemeljenje 

u Ustavu i političkom sistemu Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Dragutin 

Papović je odgovorio na komentar. 

9. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Da li se sudije i tužioci podvrgavaju ljekarskim pregledima koji 

podrazumijevaju testiranje mentalno-psiholoških sposobnosti, kao i testiranje 

na korišćenje psihoaktivnih supstanci?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milutin 

Đukanović je odgovorio na komentar. 

Predsjedavajući Genci Nimanbegu je obavijestio da je Klub poslanika 

Demokratskog fronta napravio tehničku grešku, pa će umjesto poslanika 

Slavena Radunovića pitanje postaviti poslanik Milan Knežević. 

10. Poslanik Milan Knežević: 

„Po kojem pravnom propisu ili čijoj naredbi se vrši tajni nadzor, u 

neprekidnom osmogodišnjem trajanju, nad prof. dr  Vladimirom Božovićem sa 

PMF -  Univerziteta Crne Gore, a što se jasno vidi iz odgovora koje je dobijao na 

osnovu zahtjeva ANB-a?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milan 

Knežević je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Koji je vremenski rok nakon kojeg je Agencija za nacionalnu bezbjednost 

dužna da gospodinu Božoviću dostavi informaciju da li je praćen ili nije?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 17 sati i 15 minuta, a nastavljena 5. novembra u 

11 sati i 10 minuta. 
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Nikoli Janoviću, ministru sporta i mladih, poslaničko pitanje postavila je: 

 

1. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

„Prema najnovijim istraživanjima, 70% mladih razmišlja da napusti Crnu 

Goru. Šta Vlada preduzima da zaustavi iseljavanje građana iz Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta i 

mladih, a dr Ljiljana Đurašković je odgovorila na komentar. 

 

 

 Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik mr Boris Mugoša: 

„Koji kapitalni projekti iz oblasti obrazovne infrastrukture će se realizovati 

u Podgorici?“ 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a mr Boris Mugoša je odgovorio na komentar. 

2. Poslanik Radule Novović: 

„Što Vlada, odnosno Ministarstvo prosvjete, radi na planu poboljšanja 

materijalnog položaja zaposlenih u oblasti obrazovanja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Radule Novović je odgovorio na komentar. 

3. Poslanica Anka Vukićević: 

„Koliko je objavljeno oglasa/konkursa za slobodna radna mjesta u 

osnovnim i srednjim školama od početka školske 2019/2020. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Anka Vukićević je odgovorila na komentar. 

4. Poslanica mr Sanja Pavićević: 

„Pitanja kulturnog identiteta i društvenih vrijednosti igraju vitalnu ulogu u 

današnjim raspravama ne samo o Crnoj Gori, već i o Evropi i njenom mjestu u 

svijetu. Proučavanje modernog evropskog društva, kulture i politike u globalnom 

kontekstu idealno je za studente koji razumiju da će budućnost Evrope oblikovati 

ne samo ekonomija i politika, već i borba oko identiteta, vrijednosti i kulturno-

istorijske baštine. Erasmus Mundus magistarske studije u oblasti umjetnosti 

poznate kao „Eurokultura“ su prepoznate od strane Evropske komisije kao 

program izvrsnosti Erasmus Mundus, koji omogućava odabranim studentima da 

finansiraju svoje magistarske studije stipendijom. Koje aktivnosti Ministarstvo 

prosvjete sprovodi na povećanju vidljivosti i dostupnosti ovakvih programa 

crnogorskim građanima koji su završili osnovne studije u oblasti umjetnosti u 

Crnoj Gori, a žele da nastave magistarske studije u inostranstvu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a mr Sanja Pavićević je odgovorila na komentar i postavila dopunsko pitanje: 

„Koje su stipendije stranih Vlada aktuelne, odnosno da li je ažuriran spisak 

stipendija koji postoji na sajtu Ministarstva prosvjete?“ 

5. Poslanica mr Branka Tanasijević: 

„Koliko je prosvjetnih radnika od osnivanja SZ „Solidarno“ uspjelo da riješi 

stambeno pitanje i koje se aktivnosti u tom pravcu planiraju u narednom 

periodu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a mr Branka Tanasijević je odgovorila na komentar. 

6. Poslanica Maja Bakrač: 

„Kada je planiran početak radova na rekonstrukciji vrtića na Savini u 

Herceg Novom?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Maja Bakrač je odgovorila na komentar i postavila dopunsko pitanje: 

„Da li je Opština Herceg Novi konačno donijela odluku koje je mjesto 

adekvatno za izgradnju škole u Igalu, a da pri tome ima sve one uslove koji su 

neophodni kako bi ista počela da se radi?“ 

Dr Damir Šehović, ministar prosvjete, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

7. Poslanica Nela Savković Vukčević: 

„Povodom najavljene izgradnje škole u Tološima, koja je predviđena 

dinamika realizacije i što sve obuhvata projekat?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Nela Savković-Vukčević je odgovorila na komentar. 

8. Poslanik dr Suad Numanović: 

„Kada ste planirali izgradnju dječijeg vrtića u Bijelom Polju i kako teku 

započeti radovi na izgradnji OŠ „Dušan Korać“ u Bijelom Polju?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a dr Suad Numanović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Kada je u pitanju ishrana u školama na teritoriji Crne Gore i rješavanje 

problema gojaznosti djece, smatrate li da bi se dobijanjem jednog kvalitetnog 

obroka u školama preventivno djelovalo na očuvanje zdravlja djece?“ 

Dr Damir Šehović, ministar prosvjete, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 
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Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Milun Zogović: 

„Da li ste kao ministar vanjskih poslova učestvovali u pregovorima o 

ustupanju djelova teritorije Crne Gore nepriznatoj, samoproglašenoj, takozvanoj 

državi Kosovo? Odlazeća administracija u Prištini je u više navrata najavljivala 

da se zvanična Podgorica ne protivi korekciji granica, a pobjednik na 

kosmetskim izborima Aljbin Kurti takođe najavljuje nastavak tog procesa. U 

interesu je javnosti, a posebno građana pograničnih predjela da saznaju da li će 

i kada njihova imanja i grobovi njihovih predaka osvanuti van granica Crne Gore.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Milun Zogović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Da li nam možete reći od kada imate konekcije sa stranim obavještajnim 

službama, a posebno sa Centralnom obavještajnom agencijom Sjedinjenih 

Američkih Država?“ 

Dr Srđan Darmanović, ministar vanjskih poslova, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Kako vrednujete regionalne odnose svih šest zemalja Zapadnog Balkana, 

prije svega u svjetlu zadnjeg odlaganja pregovora za pridruživanje Republike 

Albanije i Republike Sjeverna Makedonija, te inicijative o tzv. „malom 

Šengenu“?“ 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Genci Nimanbegu je odgovorio na komentar. 

3. Poslanik mr Mihailo Anđušić: 

„Uzevši u obzir posljednja dešavanja i poruke od strane evropske 

administracije i lidera evropskih zemalja, kako Vi trenutno vidite evropsku 

perspektivu zemalja Zapadnog Balkana? Takođe, kakva su Vaša očekivanja 

kada je u pitanju aktuelni proces pregovora Crne Gore sa Evropskom unijom, a 

vezano za potencijalne rokove zatvaranja jedinog preostalog poglavlja, kao i 

eventualno skoriji početak zatvaranja jednog broja pregovaračkih poglavlja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a mr Mihailo Anđušić je odgovorio na komentar. 
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Dr Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Radule Novović: 

„Što je Ministarstvo nauke do sada uradilo i kakav je plan za narednu 

godinu kako bi se obezbijedili bolji uslovi i podrška za mlade visokokvalifikovane 

ljude, naročito u domenu visokih tehnologija i inovacija?“ 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Radule Novović je odgovorio na komentar. 

 2. Poslanik dr Dragutin Papović: 

„Koji su najznačajniji projekti koje je Ministarstvo nauke realizovalo od 

formiranja aktuelne Vlade?“ 

           Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a dr Dragutin Papović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Da li neki od projekata i programa imamo i za društvene i humanističke 

nauke, koje su ostale u sjenci razvoja prirodnih i, prije svega, tehnoloških 

nauka?“ 

Dr Sanja Damjanović, ministarka nauke, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Momčilo Martinović: 

1) „Ministarstvo kulture najavilo je da će uskoro poboljšati medijsku 

regulativu kako onu koja se tiče Javnog servisa, tako i ostalih medija u Crnoj 

Gori. Ovim putem iskazujem interesovanje u vezi sa tim u kojoj je fazi priprema 

navedene regulative, eventualno da li postoje mišljenja međunarodne zajednice 

povodom tih akata i, najvažnije, kada će se ti prijedlozi zakona naći pred 

Skupštinom Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Momčilo Martinović je odgovorio na komentar. 

2) „U više navrata Vaše ministarstvo pominjalo je program „Kreativna Crna 

Gora“, koji je, kako je navedeno u promotivnim sadržajima, namijenjen mladim 

stvaraocima. Nedavno sam imao priliku i da prisustvujem izložbi proizvoda 

nastalih kroz taj program. Međutim, ovom prilikom, moram da Vas pitam da li je 

do sada bilo nekih benefita od tog programa, a, ako jeste, što su konkretno mladi 

dobili time i da li je to, s obzirom na samo tržište, objektivno održiv koncept za 

Crnu Goru?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Momčilo Martinović je odgovorio na komentar. 
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2. Poslanica Aleksandra Vujičić: 

„Šta Vas je motivisalo da donesete skandaloznu odluku da se na ostacima 

ranohrišćanske bazilike iz VI vijeka i ostataka groblja dozvoli gradnja poslovno -

stambene petospratnice u barskom naselju Zaljevo?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Aleksandra Vujičić je odgovorila na komentar. 

3. Poslanica Marina Jočić: 

„Da li Ministarstvo kulture planira povećanje zarade zaposlenima u 

institucijama kulture, koji su u direktnoj nadležnosti državne uprave i da li je 

moguće da takav predlog uđe prilikom izrade budžeta za 2020. godinu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Marina Jočić je odgovorila na komentar. 

4. Poslanica Nela Savković Vukčević: 

„Koji su posebni izazovi za Ministarstvo kulture kada je riječ o 

savremenom konceptu valorizovanja kulture?“ 

  Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Nela Savković Vukčević je odgovorila na komentar. 

5. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

„Pošto ništa nijeste preduzeli povodom uklanjanja spomenika ratnom 

zločincu Jusufu Čeliću u Vusanju, kod Gusinja, sa obrazloženjem da je to u 

nadležnosti lokalnih samouprava, znači li to da i u Tuzima sjutra neko može da 

podigne spomenik Ramušu Haradinaju i drugim akterima zločina u Žutoj kući?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a dr Budimir Aleksić je odgovorio na komentar. 

6. Poslanica mr Sanja Pavićević: 

„Nepokretna kulturna baština je važan faktor nacionalnog identiteta i 

dugoročni resurs za održivi razvoj. Razumijevanje kulturne baštine i njene uloge 

pokretača posebno je značajno za kulturni, turistički i ekonomski razvoj države. 

Koje aktivnosti Ministarstvo kulture sprovodi na zaštiti, očuvanju i unapređenju 

stanja nepokretnih kulturnih dobara Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a mr Sanja Pavićević je odgovorila na komentar i postavila dopunsko 

pitanje: 

„Da li Ministarstvo kulture ima bazu podataka koliko je inicijativa za zaštitu 

i očuvanje kulturnih dobara od strane studenata i profesora sa umjetničkih 

fakulteta valorizovano, koliko je takvih inicijativa zaživjelo u formi projekata i 

koliko je podržano od strane međunarodnih institucija?“ 
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Aleksandar Bogdanović, ministar kulture, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

7. Poslanica Žana Filipović: 

1) „Koliko je Ministarstvo kulture do sada kroz program zaštite i očuvanja 

kulturnih dobara finansiralo i sufinansiralo projekte koji se odnose na spomen 

obilježja iz perioda NOB-a?“ 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Žana Filipović je odgovorila na komentar. 

2) Poznato je da je početkom Vašeg mandata osnovan novi Direktorat za 

projekte od kapitalnog značaja za kulturu i promociju i razvoj kreativnih 

industrija, te da je za kratko vrijeme predstavljen savremen i novi pristup 

projektima iz oblasti kulturne baštine i savremenog stvaralaštva. Koje bi projekte 

i programe izdvojili kao najznačajnije u dosadašnjem periodu koji su dali 

rezultate i promovisali Crnu Goru i njen identitet?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Žana Filipović je odgovorila na komentar. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 15 sati i 50 minuta, a nastavljena 6. novembra u 

11 sati i 30 minuta. 

 

Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Milun Zogović: 

„Do naređenja premijera Duška Markovića uporno ste izbjegavali da 

upoznate javnost sa imenima „zlatnih dobitnika“ kredita i stanova. U kom 

postupku, po kojim kriterijumima i na koji način je komisija na čijem ste čelu 

birala i darivala zaslužne? Dominatna većina „zlatnih dobitnika“ u svom posjedu 

imala je po nekoliko kuća i stanova prije nego što je od Vaše komisije dobila stan 

ili kredit, pa se nameće pitanje da li je posjedovanje nekoliko nekretnina bio 

osnovni preduslov da bi se i od Vlade dobio stan i kredit.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar odbrane,  

a Milun Zogović je odgovorio na komentar. 

2. Poslanik dr Zvonko Vuković: 

„U kojoj je fazi realizacije projekat izgradnje kasarne za potrebe 

stacioniranja jedinice VCG u Prljanijama kod Andrijevice; o kakvoj se jedinici radi, 

kolika je vrijednost projekta, koja je njegova dinamika, te kakvi su 

pretpostavljeni benefiti koji su bili preduslov za donošenje odluke o njegovom 

pokretanju i operacionalizaciji?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar odbrane, 

a Milun Zogović je odgovorio na komentar. 

3. Poslanica Marta Šćepanović: 

              „Šta je Ministarstvo odbrane u prethodnom periodu uradilo po pitanju 

unapređenja saradnje i pomoći lokalnim samoupravama?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar odbrane, 

a Marta Šćepanović je odgovorila na komentar i postavila dopunsko pitanje: 

„Da li možete da prokomentarišete pitanje vojnog poligona na Sinjajevini, 

pitanje koje se politizuje pogotovo od strane onih kojima smeta i sami pomen 

imena Vojske Crne Gore?“ 

Predrag Bošković, ministar odbrane, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

4. Poslanica mr Aleksandra Vuković: 

„Molim Vas da nas detaljnije upoznate sa Dugoročnim planom odbrane 

2019-2028. godine. Kako, kao ministar odbrane, vidite perspektivu Crne Gore, 

članice NATO-a, u EU, posebno kada nam odande stižu dubiozne predstave o 

državama Zapadnog Balkana i njihovoj evropskoj integraciji?“ 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar odbrane, 

a mr Aleksandra Vuković je odgovorila na komentar. 

 

Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik mr Mihailo Anđušić: 

„Uzevši u obzir sve učestalije najave i predviđanja međunarodnih 

finansijskih institucija i ekonomista o potencijalnoj novoj ekonomskoj krizi 

naredne godine, možete li nam dati Vaš lični osvrt na to u kakvom ekonomskom 

i fiskalnom ambijentu Crna Gora dočekuje ove potencijalne promjene, uzevši, 

pritom, u obzir aktuelne mjere fiskalne konsolidacije, kao i trenutno stanje u 

našem finansijskom sektoru i ekonomiji uopšte?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a mr Mihailo Anđušić je odgovorio na komentar. 

2. Poslanik dr Branko Radulović: 

„Koliki je ukupni iznos finansijskih sredstava koja su izdvojena iz budžeta 

Crne Gore po odlukama Vlade Crne Gore o načinu i kriterijumima za rješavanje 

stambenih potreba funkcionera (SI. RCG br. 47/07, SI. CG br. 37/09, 031/14, 

024/16 i 003/18)? Takođe, koliki je ukupan broj stanova i njihova tržišna 

vrijednost, a koji su Vladi Crne Gore ustupljeni kao kompenzacija za neplaćanje 

poreza od Univerziteta Crne Gore i drugih ustanova i privrednih organizacija, a 

koji su podijeljeni po navedenim odlukama? Dati tabelaran prikaz po godinama 

od 2007. godine do danas.“ 
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a dr Branko Radulović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Ko su funkcioneri, čija su primanja od 2000 evra i više, koji su dobili 

finansijska sredstva na osnovu odluka Vlade Crne Gore o načinu i kriterijumima 

za rješavanje stambenih potreba funkcionera?“ 

3. Poslanik Neđeljko Rudović: 

„Koliko je, u posljednjih pet godina, izvršeno povraćaja PDV-a, po 

kalendarskim godinama? Koliko je novca iz PDV kredita vraćeno uplatom na žiro-

račun, a koliko je drugih obaveza poreskih obveznika zatvoreno prema drzavi iz 

PDV kredita? Koliko je i na koliki iznos donijeto rješenja o povraćaju PDV kredita 

na osnovu zapisnika o kontroli, a koliko i na koji iznos bez postupka kontrole? 

Koji poreski obveznici i u kom iznosu su iskoristili pravo na povraćaj PDV kredita 

(100 najvećih po godinama)?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Neđeljko Rudović je odgovorio na komentar. 

4. Poslanica Ana Nikolić: 

„Kako je Vlada Crne Gore na sjednici održanoj 24.10.2019. godine, 

između ostalog, usvojila i Izvještaj o aktivnostima svih nadležnih organa                              

(Ministarstva finansija, Poreske uprave, Uprave carina, Uprave za inspekcijske 

poslove) na suzbijanju sive ekonomije u 2018. godini i prva tri kvartala 2019. 

godine, sa prijedlogom daljih mjera za suzbijanje iste, molim Vas za Vašu 

najsažetiju opservaciju predmetnog Izvještaja; da li su aktivnosti prezentirane u 

Izvještaju pratile zadatke Akcionog plana donešenog 2017. godine u cilju 

uspješnog sprovođenja mjera za suzbijanje sive ekonomije, kao i da li ste Vi 

lično, kao ministar finansija, zadovoljni stepenom koordinacije i nivoom 

sprovedenih aktivnosti?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Ana Nikolić je odgovorila na komentar. 

5. Poslanik Miloš Nikolić: 

„Da li ste zadovoljni mjerama fiskalne konsolidacije koje je sprovelo 

Ministarstvo na čijem ste čelu i Vlada u ovom mandatu, te kada možemo 

očekivati početak pada javnog duga i ispunjenje kriterijuma iz Mastrihta?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Miloš Nikolić je odgovorio na komentar i postavio dopunsko pitanje: 

„Kakve fiskalne rezultate, kada je u pitanju suficit tekuće potrošnje, 

očekujete u 2019. godini i da li će se trend rasta nastaviti u 2019. godini?“ 

Darko Radunović, ministar finansija, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

5. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

„Kada se javljaju na konkurse za organiziranje koncerata na kojima se ne 
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naplaćuje ulaz, kao npr. za razne manifestacije po trgovima i druge proslave, za 

turističke organizacije i općine, agencije iz Crne Gore, shodno Zakonu o PDV -u, 

zaračunavaju PDV od 21% na čitav iznos. Na iste te konkurse se javljaju, ili čak 

sami naručioci pozivaju agencije iz regiona. S obzirom da uslugu obavljaju u 

drugoj državi, te firme ne zaračunavaju PDV svoje države, a shodno Zakonu o 

izbjegavanju dvostrukog oporezivanja, u Crnoj Gori ne plaćaju nikakav porez, jer 

ga plaćaju u svojoj državi, na taj način su naše kompanije u startu 

nekonkurentne za iznos PDV-a. Turističke organizacije i općine nisu PDV 

obveznici, pa se tako organiziraju manifestacije, čiji budžeti budu i po nekoliko 

stotina tisuća eura, a država ne naplati ni cent PDV - a. Uz sve to, kompletnu 

uslugu rade agencije koje nisu iz Crne Gore, tako da sav novac odlazi vani. Ovo 

se ne odnosi na koncerte na kojima se naplaćuje ulaz, jer se tu PDV od 7% plati 

kroz cijenu ulaznice. Na koji način ćemo zaštititi domaće kompanije, ili im je 

rješenje da otvore firme u susjednim državama? Je li to propust u Zakonu o PDV 

– u, ili u primjeni istog zakona?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Adrijan Vuksanović je odgovorio na komentar. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik dr Filip Vuković: 

1) „Koliko tona koncentrata cinka, a koliko koncentrata olova je izvezeno 

2018. godine iz rudnika olova i cinka Šuplja stijena - Pljevlja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a dr Filip Vuković je odgovorio na komentar. 

 2) „Koliko KWh električne energije je izvezeno iz Crne Gore u prvih devet 

mjeseci tekuće 2019. godine, a koliko iznosi uvoz električne energije u naš 

energetski sistem za isti vremenski period?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a dr Filip Vuković je odgovorio na komentar. 

2. Poslanik Mirsad Murić: 

„Da li postoji mogućnost da cijene energenata (lož ulja, nafte, mazuta i 

električne energije) budu subvencionisane od strane države, odnosno 

Ministarstva ekonomije za sportske dvorane na sjeveru države?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Mirsad Murić je odgovorio na komentar. 
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3. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

1) „Da li ste zadovoljni dinamikom realizacije projekta izgradnje solarne 

elektrane na lokalitetu Briska gora u Ulcinju, imajući u vidu da je oktobra 2018. 

godine završena tenderska procedura i za izvođača projekta izabran 

konzorcijum kompanija „Elektroprivreda Crne Gore A.D.“ i „Fortum“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a mr Aleksandar Damjanović je odgovorio na komentar i postavio 

dopunsko pitanje: 

„Imajući u vidu da Zakon o energetici daje mogućnost da investitor izgradi 

nedostajuću infrastrukturu za priključenje na mreži, a obaveza operatora 

distributivnog sistema je da je preuzme i plati, da li se 30 miliona evra investicija 

za priključenje nalazi u 45 miliona evra ukupne vrijednosti ove investicije ili će 

ih investirati država Crna Gora, odnosno Elektroprenosni sistem kako bi izašli u 

susret investitoru?“ 

Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

 2) „Kakve su posljedice odustajanja od izgradnje toplane u Pljevljima i 

kada se može očekivati da se realizuje toplifikacija Pljevalja i na taj način, 

istovremeno, započne rješavanje velikih ekoloških problema, odnosno 

zagađenja vazduha u Pljevljima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a mr Aleksandar Damjanović je odgovorio na komentar. 

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je obavijestio da je Klub poslanika 

Demokratskog fronta napravio tehničku grešku, pa će umjesto poslanika  Milana 

Kneževića pitanje postaviti poslanik Slaven Radunović. 

4. Poslanik Slaven Radunović: 

„Koji su stvarni razlozi za raskid ugovora o izgradnji malih hidroelektrana, 

koji je nedavno najavio premijer Duško Marković? Da li je istina da se radi o 

dogovorenoj radnji koncesionara koji su u bliskim porodično-kumovskim vezama 

sa porodicom Đukanović, a koji planiraju da tuže državu za izmaklu dobit po 

modelu Aca Đukanovića u slučaju „Limenka“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Slaven Radunović je odgovorio na komentar i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Šta se dešava sa Ugovorom koji ste sklopili sa Škodom Prahom za 

izgradnju drugog bloka Termoelektrane Pljevlja; ima li kakvih mogućnosti da se 

oni tuže zbog raskida?“ 
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Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

5. Poslanik Bogdan Fatić: 

„Kakvi su poslovni rezultati Elektroprivrede Crne Gore u finasijskom i 

infrastrukturnom dijelu nakon izlaska kompanije A2A iz njene strukture? Da Ii je 

sam čin izlaska A2A iz EPCG-a uticao na budžet građana Crne Gore i na koji 

način?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Bogdan Fatić je odgovorio na komentar. 

6. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Zašto još uvijek nije počela izgradnja stambenog kompleksa za bivše 

radnike „Boksita“ u Nikšiću, za koji je kamen temeljac postavljen još 2008. 

godine? Gradnja je planirana na najatraktivnijoj lokaciji u Nikšiću, na placu u 

blizini upravne zgrade „Boksita“ površine 18 700 kvadrata, koji je procijenjen na 

1,8 miliona evra. U martu 2008. godine projektantska kuća iz Rožaja „Ambient“ 

potpisala je ugovor sa Samostalnim sindikatom da se uradi projekat za deset 

zgrada na tom prostoru. Stambeni kompleks nikada nije ni počeo da se gradi, 

radnici su ostali bez stanova, a plac je već nekoliko puta volšebno mijenjao 

vlasnike, što ukazuje na moguće koruptivne radnje. Predmet je u tužilaštvu više 

od dvije i po godine, ali ono ćuti i to jasno navodi na činjenicu da su u ove 

malverzacije umiješani ljudi iz režima i interesne grupe bliske vlasti.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Jovan Jole Vučurović je odgovorio na komentar. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Ranko Krivokapić: 

„Šta je resor na čijem ste čelu uradio u primjeni međunarodnih pomorskih 

standarda, posebno u primjeni MLC 2006, kako naši pomorci ne bi trpjeli 

posljedice zbog evidentnog zaostajanja u ovoj oblasti? Šta je vaše ministarstvo 

uradilo kada je u pitanju ostvarivanje socijalnih prava crnogorskih pomoraca u 

matičnoj zemlji i unapređenje njihovog položaja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Ranko Krivokapić je odgovorio na komentar. 

2. Poslanica dr Draginja Vuksanović Stanković: 

„Da li ste zadovoljni kvalitetom željezničkog prevoza u Crnoj Gori? Da li 

mislite da su se isplatila milionska ulaganja u ovu oblast u proteklom periodu? 
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Da li smatrate da postoji i lična odgovornost zbog toga što se danas naši građani 

i turisti voze u uslovima koji su ispod minimuma za bilo koju željeznicu u Evropi?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a dr Draginja Vuksanović Stanković je odgovorila na 

komentar. 

3. Poslanik Nikola Divanović: 

„U kojoj fazi se trenutno nalazi projekat izgradnje bulevara od Budve do 

Tivta i kakva je planirana dinamika realizacije ovog projekta?“ 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Nikola Divanović je odgovorio na komentar. 

4. Poslanik Miloš Nikolić: 

„Da li očekujete da će radovi na prioritetnoj dionici Smokovac - Mateševo 

biti završeni u predviđenom roku, odnosno 3O. septembra 2020. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Miloš Nikolić je odgovorio na komentar. 

5. Poslanica Aleksandra Vujičić: 

„Da li je Kolektivni ugovor bio sastavni dio kupoprodajnog ugovora pri 

privatizaciji Kontejnerskog terminala i generalnih tereta Bar od strane turskog 

Global portsa u januaru 2014. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Aleksandra Vujičić je odgovorila na komentar. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Kako je i za koje aktivnosti Ministarstvo održivog razvoja i turizma 

planiralo da utroši planiranih milion eura za Solanu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Ivana Vojinović, generalna 

direktorica Direktorata za životnu sredinu, a Daliborka Pejović je odgovorila na 

komentar. 

2. Poslanik Neđeljko Rudović: 

„Da li namjeravate da se uključite i kako u rješavanje problema cetinjskog 

ponora, pošto uprava Prijestonice očigledno nije u stanju da izađe na kraj sa 

problemom koji ugrožava zdravlje građana Cetinja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar Ministarstva, 

a Neđeljko Rudović je odgovorio na komentar. 
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3. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Da li je, kada i na koji način Ministarstvo održivog razvoja i turizma 

planiralo izmjene ili izradu Prostornog plana Crne Gore, obzirom da je postojeći 

sa rokom važenja do 2020. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar Ministarstva, 

a Daliborka Pejović je odgovorila na komentar. 

4. Poslanica Nada Nenezić: 

„Kada će se završiti izgradnja Bulevara 13. jul u Nikšiću?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar Ministarstva, 

a Nada Nenezić je odgovorila na komentar. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 17 sati, a nastavljena sjutradan (7. novembra) u 

11 sati i 35 minuta. 

 

 

Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Da li ste uradili evaluaciju reforme zdravstvene zaštite, po sektorima i 

uopšte? Koji će biti Vaši sljedeći koraci nakon ocjene integriteta zdravstvenog 

sistema u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Vesna Miranović, generalna 

direktorica Direktorata za kontrolu kvaliteta zdravstvene zaštite i unapređenje 

ljudskih resursa u zdravstvu, a dr Vera Bulatović je odgovorila na komentar. 

2. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

„Da li ste otvorili prijemne punktove za uzimanje uzoraka materijala od 

pacijenata za mikrobiološke nalaze, kako bi se na taj način smanjile velike gužve 

u Institutu za javno zdravlje Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Vesna Miranović, generalna 

direktorica Direktorata za kontrolu kvaliteta zdravstvene zaštite i unapređenje 

ljudskih resursa u zdravstvu, a dr Ljiljana Đurašković je odgovorila na komentar. 

3. Poslanica Anka Vukićević: 

„Koliko sredstava se pojedinačno transferiše iz Budžeta Crne Gore za 

potrebe rada Ljekarske komore, Komore stomatologa, Komore fizioterapeuta i 

Farmaceutske komore, kao i da li ste zadovoljni realizacijom izdvojenih 

sredstava?“ 
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Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Vesna Miranović, generalna 

direktorica Direktorata za kontrolu kvaliteta zdravstvene zaštite i unapređenje 

ljudskih resursa u zdravstvu, a Anka Vukićević je odgovorila na komentar. 

4. Poslanica Nada Nenezić: 

„Šta će Ministarstvo zdravlja učiniti da riješi pitanje nedostatka ljekara 

opšte prakse? Primjer ambulante u Kličevu, SO Nikšić.“ 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Vesna Miranović, generalna 

direktorica Direktorata za kontrolu kvaliteta zdravstvene zaštite i unapređenje 

ljudskih resursa u zdravstvu, a Nada Nenezić je odgovorila na komentar i 

postavila dopunsko pitanje: 

„Da li planirate da opremite ovu ambulantu još nekim sadržajem, 

preventivnim programom za zdravlje ili nekom laboratorijom kako bi se 

rasteretio Dom zdravlja od velikih gužvi?“ 

Dr Vesna Miranović, generalna direktorica Direktorata za kontrolu 

kvaliteta zdravstvene zaštite i unapređenje ljudskih resursa u zdravstvu, dala je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanica mr Branka Tanasijević: 

„Pošto je otvaranje centara za profesionalnu rehabilitaciju od posebnog 

značaja za osobe sa invaliditetam u Crnoj Gori, interesuje me kada će se 

aktivnosti i programi realizovati u Centru, u cilju podsticanja njihove socijalne 

integracije, osposobljavanja za samostalni život, zapošljavanja i uključivanja u 

društvene tokove?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Vukica Jelić, državna sekretarka 

Ministarstva, a mr Branka Tanasijević je odgovorila na komentar. 

2. Poslanica Maja Bakrač: 

„Kada su u pitanju dnevni centri, kako je Zakonom propisano plaćanje 

boravka u centrima, tj. koji su kriterijumi za učešće korisnika, roditelja, odnosno 

srodnika u plaćanju troškova usluga podrške za život u zajednici?“ 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je Vukica Jelić, državna sekretarka 

Ministarstva, a Maja Bakrač je odgovorila na komentar. 

3. Poslanica Ana Nikolić: 

„Šta znači „Sistem vaučera“, projekat koji vam je prezentovala ekspertska 

grupa TAIEX, sistem koji koriste razvijene evropske zemlje, koji ako je dobro 

postavljen i implementiran, predstavlja jednu od mjera za sprečavanje sive 

ekonomije?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dala je Vukica Jelić, državna sekretarka 

Ministarstva, a Ana Nikolić je odgovorila na komentar. 

 

 

*  *  * 

 

Sjednica je završena 7. novembra u 12 sati i 55 minuta. 

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

 

Broj: 00-61/19 – 15/1 

 Podgorica, 7. novembar 2019. godine 
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